
 

 

DPr-BRM-II.0012.20.6.2024 

Protokół nr 6/XI/2024 

posiedzenia Doraźnej Komisji ds. Rodziny, Dzieci i Młodzieży w Łodzi 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 26 listopada 2024 r.  

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji  - 4 radnych  

obecnych  - 4 radnych  

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji radny p. Krzysztof Makowski. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 4/X/2024 z dnia 15 października 2024 r. i 5/X/2024 z dnia 

29 października 2024 r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Łodzi na 2025 rok – druk 

nr 283/2024.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łodzi na lata 2025-2050 – druk nr 284/2024.  

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
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IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski powitał radnych oraz 

zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum 

niezbędne do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 4/X/2024 z dnia 15 października 2024 r. i protokołu nr 

5/X/2024 z dnia 29 października 2024 r.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski poinformował, że protokoły 

zostały doręczone w wersji elektronicznej. Zapytał o uwagi.  

Uwag nie zgłoszono.  

Komisja przyjęła protokół nr 4/X/2024 z dnia 15 października 2024 r. i protokół nr  

5/X/2024 z dnia 29 października 2024 r. w drodze aklamacji.  

 

Ad pkt 2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Łodzi na 2025 

rok – druk nr 283/2024.  

Ad pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łodzi na lata 2025-2050 – druk nr 284/2024.  

Skarbnik Miasta Łodzi p. Krzysztof Mączkowski zwrócił się z prośbą o łączne 

procesowanie projektów uchwał opisanych w drukach nr 283 i nr 284.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski zapytał radnych o uwagi do tej 

propozycji.  

Uwag nie zgłoszono. Wobec tego pan przewodniczący przystąpił do łącznego 

procedowania projektów uchwał.  

P.o. zastępcy Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Aleksandra 

Kręcka: str. 248 wydatki bieżące. W ramach tychże przewidziane są działania w 
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zakresie wsparcia rodziny w Gminnym Programie Przeciwdziałania Przemocy. Jest 

to kwota 125 000 zł na konkursy dla organizacji pozarządowych. Drugim programem 

jest konkurs profilaktyka zdrowia i rodziny. Przewidziany jest na kwotę 100 000 zł. W 

WPF przewidzieliśmy konkurs z Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów alkoholowych. Jest to konkurs dla organizacji pozarządowych. Działania 

główne skierowane są do dzieci i młodzieży. W WPF zapisano kwotę 1 592 470 000 

zł. Kwota przeznaczona na dzieci wynosi 700 000 zł.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: czy są nowe programy, których 

nie było w poprzednim budżecie? 

P.o. zastępcy Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Aleksandra 

Kręcka: nie ma.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: czy w programach są 

zwiększenia, czy raczej zmiejszenia?  

P.o. zastępcy Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Aleksandra 

Kręcka: poziom jest praktycznie ten sam, z wyjątkiem programu alkoholowego, w 

którym jest o 200 000 zł więcej.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: z czego to wynika? 

P.o. zastępcy Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Aleksandra 

Kręcka: z faktu, ze niektóre organizacje pozarządowe, które mogą składać wnioski 

na wiele lat, złożyły jedynie na rok i stąd pochodzą oszczędności.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: czy będą nowe przetargi, czy 

jest to realizacja realizowanych projektów.  

P.o. zastępcy Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Aleksandra 

Kręcka: to jest realizacji, ponieważ konkurs był na trzy lata.  

Dyrektor Miejskiego Zespołu Żłobków w Łodzi p. Halina Mazur: dochody str. 127. 

Żłobki mają głównie dwa źródła dochodów, tj. 1) wpływy z usług; w roku 2025 

planujemy uzyskać 41 575 000 zł, z czego wpływy z opłaty stałej za pobyt dziecka w 

żłobku 38 775 000 zł i z tytułu wyżywanie 2 800 000 zł oraz 2) wpływy z najmu 

pomieszczeń; szacujemy, że w 2025 r. będą na kwotę 556 000 zł. Mamy także 

wpływy z tytułu odprowadzania podatku i opłat za ZUS. Jest to kwota około 20 000 zł. 

Łącznie dochody na przyszły rok planujemy na kwotę 42 151 000 zł.  
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Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: 1500 zł, które otrzymujecie w 

ramach programu rządowego, to wyższa i znaczna kwota. Co planujecie zrobić w 

ramach tej kwoty jeszcze w przyszłym roku? 

Dyrektor Miejskiego Zespołu Żłobków w Łodzi p. Halina Mazur: dochody z tytułu 

opłaty stałej są rzeczywiście zwiększone, to 166%. Te dochody na pewno będą w 

części pokrywały wkład własny przy tworzeniu nowych miejsc w żłobkach, które są 

planowane w przyszłych dwóch latach i będzie na ten cel potrzebne około 5 000 000 

zł. Mamy też zabezpieczoną kwotą 500 000 zł na inwestycję. Reszta przeznaczana 

jest na bieżące zmniejszenie kosztów utrzymania przez gminę.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: jak, rok do roku, wygląda 

kwestia finansowa związana z wyżywieniem? 

Dyrektor Miejskiego Zespołu Żłobków w Łodzi p. Halina Mazur: na chwilę 

bieżącą kwotowo utrzymaliśmy to na tym samym poziomie, ponieważ w ubiegłym 

roku, na rok bieżący zaplanowaliśmy wzrost stawki, ale on okazał się niższy niż 

zaplanowaliśmy. Na przyszły rok kwota wynosi średnio 8 zł na cztery posiłki. W tej 

chwili mamy średnio 6,90 zł, a miesięcznie w żłobkach: 6,50 zł – 7 zł.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: gratuluję i życzę utrzymania tego 

samego poziomu w łódzkich żłobkach cały czas.  

Dyrektor Centrum Świadczeń Socjalnych p. Agnieszka Łukasik: dochody str. 95. 

Ogółem dochody Centrum wynoszą 2 512 410 zł, z czego największą kwotę 

stanowią zwroty nienależnie pobranych świadczeń – 2 485 960 zł. Zwroty tych 

świadczeń w całości są przekazywane do budżetu państwa.  

Centrum Świadczeń Socjalnych realizuje także zadania własne i zadania zlecone. 

Wydatki w zakresie zadań własnych – str. 160. Zadania własne: dodatki 

mieszkaniowe – planowana kwota 32 035 565 zł. Będzie przeznaczona na wypłatę 

dodatków mieszkaniowych dla mieszkańców Miasta Łodzi. Drugie zadanie to są 

wydatki Miasta z tytułu dofinansowania do ustawowych świadczeń rodzinnych. 

Planowana kwota 3 177 000 zł. Przeznaczona będzie na wypłatę niektórych 

podwyższonych dodatków do zasiłku rodzinnego z tytułu wychowania w rodzinie 

wielodzietnej, z tytułu rozpoczęcia roku szkolnego oraz z tytułu kształcenia i 

rehabilitacji dziecka niepełnosprawnego.  
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Kolejna grypa to wydatki związane z systemem świadczeń socjalnych – 9 823 678 zł. 

Będą one przeznaczone na funkcjonowania i utrzymanie jednostki.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: przy punkcie wydatki Miasta z 

tytułu dofinansowania do ustawowych świadczeń rodzinnych – jak to wygląda z 

rozbiciem na te trzy punkty? 

Dyrektor Centrum Świadczeń Socjalnych p. Agnieszka Łukasik: mam 

porównanie w zakresie ilości rodzin, ilości dzieci i kwotę wypłaconych świadczeń w 

okresie styczeń – październik 2023 r. do stycznia – października 2024 r.  

Jeśli chodzi o dodatek z tytułu wychowania dziecka w rodzinie wielodzietnej, to w 

ubiegłym roku korzystało z tego dodatku 1 518 rodzin i kwota wynosiła 1 522 917 zł. 

Na obecną chwilę jest to 1 300 rodzin i wypłacono 1 303 251 zł, czyli o 217 rodzin 

mniej korzysta z dodatku z tytułu wielodzietności.  

Dodatek z tytułu kształcenia i rehabilitacji dziecka niepełnosprawnego, w ubiegłym 

roku było to 1 346 rodzin, z kwotą 1 032 000 zł. W tym roku rodzin jest 1 263 z kwotą 

988 000 zł. Jest spadek o 83 rodziny.  

Dodatek z tytułu rozpoczęcia roku szkolnego, tutaj jest największy spadek. W tym 

roku rodzin korzystających z tego dodatku było 4 806, w tym roku jest 4 012 rodzin, 

czyli mamy tutaj spadek o 794 rodziny.  

W ubiegłym roku kwota ogółem wypłaconych świadczeń z wydatków gminy była w 

wysokości 3 357 517 zł. Na ten rok zaplanowaliśmy tylko 3 150 000 zł.  

Wydatki w zakresie zadań zleconych to m.in. Program 800+, dodatek osłonowy, bon 

energetyczny.  

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: na stronie 196 opisane są 

wydatki, które Wydział Edukacji realizuje z jednostkami oświatowymi. Jest to 

realizacja programów aktywizacji społecznej młodzieży na kwotę 112 000 zł. Są to 

dwa działania: 1) wspieranie klubów młodzieżowych, społecznych inicjatyw 

młodzieży oraz inicjatyw na rzecz dzieci i młodzieży, pomoc organizacjom 

pozarządowym pracującym na rzecz rodzin dzieci znajdujących się w kryzysie – 

44 500 zł, 2) prowadzenie zajęć wzmacniających pozytywne zachowania społeczne 

wśród dzieci i młodzieży zagrożonych wykluczeniem społecznym, którym problemy 

natury psychiatrycznej utrudniają funkcjonowanie – 67 500 zł. Na tej samej stronie 
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książki budżetowej opisane jest działanie Program zapobiegający i przeciwdziałający 

krzywdzeniu dzieci – 15 000 zł.  

Ponadto realizujemy zadania w zakresie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. Są to działania 

opisane na stronie 217. Realizujemy trzy działania: 1) prowadzenie warsztatów 

umiejętności radzenia sobie z agresją, rozwiązywania konfliktów w rodzinie bez 

stosowania jakichkolwiek form przemocy, profilaktyka w tym zakresie, wspieranie 

programów edukacyjnych dla dzieci i młodzieży – 50 000 zł, 2) organizowanie i 

prowadzenie różnych form poradnictwa psychologicznego, pedagogicznego, 

rodzinnego, prawnego, socjalnego oraz prowadzenie grup wsparcia – 53 860 zł, 3) 

indywidualne i grupowe działania korekcyjno – edukacyjne dla sprawców przemocy; 

współpraca będzie prowadzona poprzez zlecenie organizacjom pozarządowym 

różnych zadań – 50 000 zł.  

W ramach Gminnego Programu całość wydatków na przyszły rok projektowana to 

153 860 zł.  

Realizujemy także zadania związane z wczesnym wspomaganiem rozwoju dziecka . 

Opis na stronie 210. Łączna kwota 4 157 847 zł. Na to składają się; wczesne 

wspomaganie rozwoju dziecka – program realizowany w 9 jednostkach na kwotę 

4 087 847 zł i Soboty ze specjalistami 70 000 zł – zadanie realizowane przez nasze 

poradnie psychologiczno – pedagogiczne.  

Ostatnią rzeczą, która ujęta jest również w WPF to jest część działań w ramach 

kompleksowego wsparcia dla rodzin Za życiem. opis strona 323. Kwota 807 530 zł.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: poprosił o przybliżenie informacji 

na temat Programu zapobiegającego i przeciwdziałającego krzywdzeniu dzieci – 

15 000 zł.  

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: Program jest realizowany prze 

nas. Organizujemy konkurs ofert w ramach wsparcia, którego celem jest poprawa 

ogólnych warunków życia dzieci i ich rodzin. Jest to zadanie, które realizujemy 

corocznie.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji p. Radosław Gwarda: zadanie jest 

zlecane organizacjom pozarządowym, które biorą udział w konkursie. W ramach tej 

kwoty głównie organizowane są zajęcia kierowane do dzieci w ramach 
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uświadomienia im ich praw i możliwości odnalezienia się w rzeczywistości, szukania 

wsparcia i pomocy.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: poprosił o przekazanie do 

sekretariatu Komisji informacji w zakresie realizacji tego zadania.  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marlena 

Mazerant: strona 101 wpływy MOPS z tytułu odpłatności za pobyt dzieci w pieczy 

zastępczej. Są to odpłatności ze strony rodziców. Wykonanie trudne jest do 

przewidzenia, ponieważ rodzice często unikają kontaktu z pracownikiem socjalnym, 

często nie posiadają stałego miejsca zamieszkania. Tutaj odpłatności ustalane są do 

wysokości pełnego kosztu.  

Zakres dochodów – mamy również dochody z tytułu umów zawartych z innymi 

powiatami. Są to porozumienia. Tutaj przewidujemy dochody, które są wykazane na 

stronie 101 i jest to kwota 2 307 664 zł. Dzieci spoza powiatu mamy około 50-60. 

Jest to liczba dość ruchoma, w zależności od sytuacji.  

W ramach wydatków, strona 168, MOPS przewiduje w ramach programu 

alkoholowego zadanie zlecone na organizowanie i prowadzenie placówek wsparcia 

dziennego w formie opiekuńczo – specjalistycznej dla dzieci, młodzieży i rodzin – 

1 506 590 zł.  

Również w ramach tego programu realizujemy projekt Prowadzenie taniego żywienia 

dla dzieci dotkniętych problemem alkoholowym – 317 477 zł.  

Wydatki w ramach działu Pomoc społeczna –realizujemy wieloletni program rządowy 

Posiłek w szkole i w domu – 7 759 073 zł – str. 180 oraz Dożywianie dzieci w 

szkołach – 1 550 000 zł – str. 167.  

Zadania z działu Rodzina – str. 176 – 178 zawarte są wydatki związane z 

wynagrodzeniami oraz świadczeniami dla rodzin zastępczych oraz rodzinnych 

domów dziecka – 39 409 286 zł. Również strona 169/170  – wydatki w ramach 

wypłaty świadczeń na pomoc dla usamodzielniających się wychowanków rodzin 

zastępczych, rodzinnych domów dziecka oraz placówek opiekuńczo wychowawczych 

– 2 188 277 zł.  
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Wspieranie rodziny przed umieszczeniem dziecka w pieczy zastępczej – strona 180 

– kwota 2 303 639 dotyczy wynagrodzeń wraz z kosztami pracodawców szkoleń, 

kosztów badań lekarskich.  

Na stronie 179 opisano wydatki związane z kierowaniem dzieci łódzkich do placówek 

poza powiatem łódzkim – 1 699 094 zł oraz na stronie 167 – wydatki związane z 

pokrywaniem kosztów łódzkich dzieci w interwencyjnym ośrodku preadopcyjnym.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: zapytał o różnice w programach 

związanych z żywieniem dzieci.  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marlena 

Mazerant: realizujemy 2 zadania z środków rządowych, pozostałe zaś realizowane 

są w formie zlecenia zadania, bardziej związane ze świetlicami.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: jak te programy są 

monitorowane, jakie są kryteria doboru dzieci? 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marlena 

Mazerant: w programie rządowym, pracownik socjalny kieruje rodzinę do udzielenia 

wsparcia w formie posiłku. Tutaj jest wypłacany zasiłek na zakup. Jeśli mówimy o 

dożywianiu dzieci w szkołach – o tym decyduje dyrektor placówki.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: jakie są inne formy opieki nad 

rodzinami z problemami? 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marlena 

Mazerant: rodziny objęte są wsparciem asystenta rodziny.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: tych rodzin przybywa czy 

ubywa? 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marlena 

Mazerant: liczb rodziny utrzymuje się raczej na tym samym poziomie.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: poprosił o przygotowanie analizy 

w zakresie ilości rodzi, ich potrzeb oraz form wsparcia.  

Radny p. Piotr Cieplucha: czy w ramach programu Posiłek w domu i w szkole 

zapotrzebowania były różne porównując rok do roku, na przykładzie roku 2023 i 

2024? 
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Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Marlena 

Mazerant: jeśli zapotrzebowanie jest większe, to występujemy o większe środki.  

Radny p. Piotr Cieplucha: czy jeszcze funkcjonuje moduł doposażenia stołówek w 

szkole? 

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji p. Radosław Gwarda: ten moduł 

realizowany był przez Wydział Edukacji. Staraliśmy się startować w programie i w 

ramach przyznanych środków realizowaliśmy modernizację przestrzeni pod 

spożywanie posiłków – stołówek oraz pod kuchnie. Z reguły takie środki otrzymywały 

od jednej do trzech placówek. Były to środki dość spore, od 100 000 do 200 000 zł. 

Co roku w ramach tego projektu starujemy.  

Zastępca Dyrektora Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. 

Bartłomiej Kowalik: dochody CAPZ na rok 2025 – strona 94. Projektujemy dochody 

bieżące na poziomie 1 228 558 zł. Największą część stanowi sfinansowanie kosztów 

umieszczenia dziecka w placówce wychowawczej na terenie Miasta Łodzi. To kwota 

1 214 404 zł. Wydatki CAPZ strona 157 – 159. wydatki na 2025 r. wynoszą: zadania 

własne bieżące, w tym UNICEF 47 192 516 zł, w tym jest projekt UE na kwotę 

3 334 194 zł. Największe pozycje opisano na stronie 157 – koordynatorzy rodzinnej 

pieczy zastępczej – 3 553 690 zł. To wynagrodzenia i pochodne związane z 

funkcjonowaniem, koszty materiałów, wyposażenie, media.  

Placówki opiekuńczo – wychowawcze, strona 157. projektujemy kwotę 20 930 482 zł. 

na to składają się: wynagrodzenia, pochodne, wydatki związane z funkcjonowaniem, 

zakup energii, żywności, materiałów dydaktycznych itd.  

Pomoc obywatelom Ukrainy związana z konfliktem zbrojnym na terenie tego 

państwa, to zapewnienie płynności przekazywania wydatków zakwaterowania i 

wyżywanie. To kwota 400 000 zł. Strona 157.  

Prowadzenie Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej, strona 158. 

Projektujemy 6 637 467 zł.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: ile macie pod opieką dzieci 

ukraińskich? 

Zastępca Dyrektora Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej 

p. Bartłomiej Kowalik: w tej chwili jest około 80. Jest to ruchoma liczba, ponieważ 
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część już dorasta, usamodzielnia się. Kwota jest na zapewnienie ciągłości wydatków, 

ponieważ wojewoda Funduszem Pomocy i UNICEF finansują ten pobyt, ale czasem 

bywa tak, że jest płacone z dołu, po czasie i dlatego zapewnienia pana Skarbnika 

odnośnie płynności na zakwaterowanie i wyżywanie.  

Dyrektor Pogotowia Opiekuńczego nr 1: dochody pogotowi opiekuńczych znajdują 

się na stronie 102. Są to dwa dochody: 1) dochody z majątku – wynajem 

powierzchni; 2) pobyty krótkoterminowe. Łączna kwota 12 608 000 zł.  

Są tutaj jeszcze wpływy z tytułu regularnego płacenia zusów.  

Wydatki znajdują się na stronie 183. Przewidywane wydatki na 2025 r. to 13 047 124 

zł. Głównie to funkcjonowanie jednostki – 1 361 483 zł i utrzymanie jednostki 

11 642 163 zł.  

W WPF mamy jedynie zapis na zakup energii elektrycznej w wysokości 80 920 zł. 

Całość budżetu przewidywana jest na kwotę 13 128 044 zł.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: rozumiem, że państwo, którzy 

mają zadania wpisane do WPF, kontynuują te projekty, czy to są nowe zadania.  

Uwag nie zgłoszono.  

Wobec braku zgłoszeń innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji 

p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie: 

1) projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Łodzi na 2025 rok – druk nr 283/2024.  

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budżetu 

Miasta Łodzi na 2025 rok – druk nr 283/2024.  

2) projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łodzi na lata 2025 -

2050 – druk nr 284/2024.  

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łodzi na lata 2025-2050 – druk nr 284/2024.  

 

Ad pkt 4. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono wniosków.  

Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski podziękował za udział 
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w obradach i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji    Protokół sporządziła  

Krzysztof Makowski    Monika Olejniczak  

 

 

 

 


